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Protokół  17/VIII/2020

 posiedzenia Komisji Budżetowo-Ekonomicznej 

z dnia 3 grudnia 2020 roku.

        Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Budżetowo - Ekonomicznej Pan Bartosz Mar-

gul. W obradach Komisji w dniu 3 grudnia 2020 roku uczestniczyło 7 radnych. Listy radnych obec-

nych na posiedzeniach stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu 

uczestniczyły osoby zaproszone. 

Porządek posiedzenia:

     1. Zapoznanie się ze stanowiskiem Prezydenta Miasta Lublin odnośnie przyjętych przez Komisję

Budżetowo-Ekonomiczną wniosków w sprawie wprowadzania zmian w projekcie budżetu miasta

Lublin na 2021 rok. 

        2. Przeprowadzenie głosowania nad stanowiskiem Prezydenta Miasta Lublin.

   3.  Zaopiniowanie  projektu  budżetu  miasta  Lublin  na  2021  rok  (druk  nr  918-1)  wraz  

z przyjętymi zmianami. 

   4.  Zaopiniowanie  wieloletniej  prognozy  finansowej  miasta  Lublin  na  lata  2021-2045

 (druk nr 919-1). 

          Porządek posiedzenia został przyjęty.

      Głos w powyższej sprawie zabrali radni:  Pan Bartosz Margul- Przewodniczący Komisji Budże-

towo-Ekonomicznej, Pani Jadwiga Mach, Pan Piotr Breś, Pan Dariusz Sadowski, Pani Maja Zabo-

rowska, Pan Zdzisław Drozd, Pani Anna Ryfka, Pan Eugeniusz Bielak, Pan Piotr Popiel. Odpowie-

dzi udzielał Pan Artur Szymczyk – Zastępca Prezydenta Miasta Lublin oraz Pani Mirosława Puton –

Dyrektor Wydziału Budżetu i Księgowości. W trakcie dyskusji, radni poruszali sprawy na temat

zrealizowanych i niezrealizowanych zadań, które są przepisywane do konkretnych kwot. Pan Artur

Szymczyk - Zastępca Prezydenta Miasta Lublin wyjaśnił, że niezrealizowane zadania wynikają z

niedoszacowania kwot. Natomiast  radna  Pani Maja Zaborowska w swojej wypowiedzi podzięko-

wała za wpisanie do budżetu modernizację  dwóch Liceów 5 i 4, które wymagają nakładu inwesty-

cji, ale ubolewa nad nad brakiem środków na dofinansowanie Lubelskiego Żużla.  Natomiast Radny

Piotr Breś w swojej wypowiedzi zaznaczył, że jest mniej zadowolony niż Radna Pani Maja Zabo-

rowska.  Radna Jadwiga Mach podziękowała Pani Skarbnik - Lucynie Sternik za bardzo sumienne

przesyłanie informacji, które radna zgłaszała na Komisji Budżetowo - Ekonomicznej. Radny Euge-

niusz Bielak zapytał czy w tych 3 latach da się rozbudować Szkołę na Felinie a w szczególności



stołówkę. Pan Artur Szymczyk Zastępca Prezydenta Miasta Lublin  w odpowiedzi wyjaśnił, że fi-

nansowanie jest zapewnione.  Radny Piotr Popiel  poprosił o wyjaśnienie jakie zadania zostają zre-

alizowane w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2020 w ramach zarezerwowanej kwoty z tych

poprzednich edycji gdzie jest około 400 tys. zł. Pani Dyrektor Mirosława Puton w odpowiedzi wy-

jaśniła, iż są to konkretne zadania, które są rozpisane z konkretnymi kwotami, zakresem rzeczowym

i będzie taka informacja przekazana Radnym. 

  Następnie Radni przystąpili do głosowania poniższych pkt porządku posiedzenia Komisji. 

        1. Zapoznanie się ze stanowiskiem Prezydenta Miasta Lublin odnośnie przyjętych przez Komi-

sję Budżetowo-Ekonomiczną wniosków w sprawie wprowadzania zmian w projekcie budżetu mia-

sta Lublin na 2021 rok. 

           Komisja zapoznała się z powyższym stanowiskiem Prezydenta Miasta Lublin odnośnie przy-

jętych przez Komisję Budżetowo-Ekonomiczną wniosków w sprawie wprowadzenia zmian w pro-

jekcie budżetu miasta Lublin na 2021 rok. 

        2. Przeprowadzenie głosowania nad stanowiskiem Prezydenta Miasta Lublin. 

           Komisja w głosowaniu: 4 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopinio-

wała powyższe  stanowisko. 

           

        3.  Zaopiniowanie  projektu  budżetu  miasta  Lublin  na  2021 rok  (druk nr  918-1)  wraz  

z przyjętymi zmianami. 

           Komisja w głosowaniu: 4 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopinio-

wała powyższy projekt  budżetu miasta Lublin na 2021 rok.

           

        4.  Zaopiniowanie  wieloletniej  prognozy  finansowej  miasta  Lublin  na  lata  2021-2045

 (druk nr 919-1). 

           Komisja w głosowaniu: 4 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopinio-

wała powyższą  wieloletnią prognozę finansową miasta Lublin na lata 2021-2045.

  

       Na tym posiedzenie zakończono. Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej Pan Bar-

tosz Margul podziękował wszystkim uczestnikom za udział w posiedzeniu Komisji. 

Posiedzenie trwało od godz 15.00 do godz 16.30

Protokołowała    Przewodniczący Komisji

/-/ Marta Garbińska                                                                                            /-/ Bartosz Margul


